

# EUROPEAN CHAMPIONSHIPS NATIONS ALL - MEN

(update: 28-04-2002)

## MEDAILLEN SPIEGEL / MEDALS SHEET 1955 - 2002

1955 - 2002, MEN					TOTAL
1	URS 1955-1990	90	59	35	184
)*	GER + FRG + GDR >>	(13)	(25)	(32)	(72)
2	ITA	13	5	12	30
3	BUL	12	6	7	25
4	YUG 1955-1990	11	5	9	25
5	BLR 1992 -	10	10	7	27
6	HUN	9	8	12	29
7	ROM	9	7	9	25
8	RUS 1992 -	8	6	11	25
9	GDR 1957-1990	7	17	17	43
10	UKR 1992 -	5	7	3	15
11	FRG 1955-1990	5	5	11	21
12	SUI	5	3	7	15
13	ESP	5	3	1	9
14	GRE	4	2	1	7
15	FRA	2	8	7	17
16	POL	2	7	6	15
17	SWE	2	4	4	10
18	CSR 1955-1990	2	2	2	2
19	SLO 1992 -	2	2	1	5
20	FIN	1	4	5	10
21	GER 1992- )*	1	3	5	9
22	GBR	-	1	2	3
23	NOR	-	1	-	1
	LUX	-	1	-	1
25	AUT	-	-	1	1
	LAT 1992 -	-	-	1	1

**From the 1st European Championships 1955** in Frankfurt/Main (Germany) on, the European Gymnastics Federation UEG confered all together 536 medals in the men's competitions. No less fewer than 184 medals won the athletes of the Soviet Union from 1955 to 1990 - among them 90 Gold medals. On second place the gymnasts of the former GDR (43 medals), followed by Italy (28 medals/13 Gold). All together 26 nations won medals in the European Championships of men's competitions, at last Latvia 2000. GYMmedia presents the complete overview - a [European Medals Nations Sheet](#).

(Source: "[The Gymnastics Century of Germans](#)", [Goetze/Herholz](#))

(update: 28-04-2002)

**Seit den I. Europameisterschaften 1955** in Frankfurt am Main hat die UEG im Männerturnen 536 Medaillen vergeben. Allein 184 holte die UdSSR - davon 90 mal Gold - die 1990 in Lausanne zum letzten Mal teilnahm und noch lange die Medaillenbilanz anführen wird, gefolgt von der DDR (43 Medaillen - ebenfalls 1990 letzte Teilnahme) und von Italien mit 28 - davon 13 Goldmedaillen. Insgesamt gewannen seit 1955 bis Bremen 2000 26 Turnationen bei den Europäischen Titelkämpfen Medaillen. Lettland kam 2000 erstmals dazu. GYMmedia stellt eine einzigartige [komplette Übersicht](#) vor.

(Quelle: "[Das Turnjahrhundert der Deutschen](#)", [Götze/Herholz](#))

(Stand: 28-04-2002)



-ehe

28-04-2002